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BÜTYKÖS ANNAMÁRIA: ERDEI ISTVÁN: A turlz- 
Ellanőrzésl rendszerről musban látom a lövőt 
írok

SZUKUP AdAm: Ko- « I » S T I  ERIKA: Ebbon

reton foglalkoznak ■ otthonosan mozjok.
témával.

NA6Y MARTON: Nőm 
sokan fmak önről.

CSATNAKI TÜNDE: Gaz
dasági alomzásről (rak

- Én pénzügy és számvitel 
szakra járok. Egy átfogó el
lenőrzési rendszerről írok, 
amelynek lényege, hogy a 
folyamatos ellenőrzés haté
konyabbá tudja tenni a cégek 
vezetését. - mondta Bötykös 
Annamária. Gazdasági és Vi
dékfejlesztési Agrármérnök
ként végzek idén, és Debre
cen város imázsából írom a 
diplomamunkámat. A turisz
tikában és a vidékfejlesztés
ben látom a jövőt - vélekedett 
Erdei István. Nagy Márton 
Mezőgazdasági mérnöki sza
kos hallgató. - A különböző 
napraforgó hibridek beteg
ségrezisztenciájának vizsgála
tával fogok többek között fog
lalkozni. Úgy érzem ez egy új

terület, amelyet fel lehet tér
képezni - jegyezte meg. - Élel- 
miszermémöki szakra járok, 
és a diplomamunkám témája 
a pszeudocereáliákon belül a 
hajdina, amaránt feldolgozá
sa, tárolása, beltartalmi érté
kének vizsgálata. - közölte 
Szukup Ádám. - Élelmiszer- 
mérnök hallgató vagyok és a 
csemegekukorica és a zöld
borsó fagyasztásának, illetve 
konzerválásának összehason
lítását választottam, mert eb
ben a területben otthonosan 
mozgok - nyilatkozott Szigeti 
Erika. Csatnaki Tünde Pénz
ügy és számvitel szakos. Én az 
önkormányzatok gazdasági 
elemzésének az összehasonlí
tásáról írok.


